
ЗА ОПЕРАТА – С ЛЮБОВ 

Интервю с Наталия Колева, учител по музика в МГ „Атанас Радев” Ямбол 

Г-жо Колева, всяка година организирате за посещение на оперни и оперетни постановки над 

двеста ученици от училището. Как успявате да се справите с тази нелека задача? 

„Два – три пъти годишно организирам за посещение на оперни и оперетни постановки. С любов и 

желание успявам да се справя с тази нелека задача.” 

Какво трябва да знаят учениците, на какво ги учите, за да бъдат публика на високо ниво? 

„Нещата, които трябва да знаят е задължително да си изключват телефоните и да пазят тишина. Уча 

ги на поведение в залата, като например как да реагират и кога да ръкопляскат.” 

Коя постановка посетихте тази учебна година? 

„Първата постановка, която посетихме тази учебна година е оперетата „Царицата на Чардаша” от 

Имре Калман в Старозагорската опера. ” 

Вашето мнение за спектакъла, актьорите, ямболските тенори Георги Динев и Георги 

Султанов? 

„Постановката беше прекрасна с великолепна сценография и прекрасна актьорска игра.” 

Георги Динев каза „Това беше празник за нас никога нито аз, нито моите колеги са получавали 

толкова цветя и уважение. ” 

Как реагираха и как се представиха като публика учениците? Дали им хареса постановката? 

„Учениците се справиха невероятно добре. Много аплодираха в ритъма на музиката. Постановката 

изключително много им хареса.” 

Какво е за Вас, какво Ви носи организирането на тази дейност? 

„Носи ми абсолютно удовлетворение и радост, когато виждам блесналите очи и щастливите лица на 

децата.” 

Вашите пожелания към учениците и педагогическия екип на МГ „Атанас Радев”? 

„Да продължават да харесват това оперно изкуство!” 
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